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نگاه

اهمیتحضورایرانیها
درلیگقهرماناناروپا

هومن افاضلی
کارشناس فوتبال 

لیگ قهرمانان اروپا یک کلاس آموزشی پیشرفته 
برای فوتبال دنیا اســت. نگاه کردن به این بازی ها 
علاوه بر داشــتن جنبه آموزشــی لذت بخش هم 
خواهد بود زیرا سرعت فوتبال به بیشترین حد خود 
می رسد. لیگ قهرمانان اروپا زمانی ایده آل می شود 
که شما یا هر شــخص دیگری به عنوان بازیکن در 
قالب این بازی ها حضور داشته باشید. نکته مثبت 
هم همین است که امسال در لیگ قهرمانان ما دو 
بازیکن داریم که می توانند در 6 بازی مهم حضور 
داشته باشند. بازی هایی که بیشترین مانور رسانه ای 
را به همراه دارند و می تواند برای آنها بســیار مهم 
باشد. من به این اتفاق به عنوان یک هدیه از سوی 
خدا می نگرم چون لیــگ قهرمانان اروپایی جایی 
نیست که هر کســی بتواند در آن حضور پیدا کند 
و حالا بازیکنان ما باید مقابل 3 تیمی قرار بگیرند که 
هر کدام بهترین های کشور خودشان هستند. درباره 
اتلتیکو مادرید و بایرن مونیخ که نمی توان حرفی زد 
زیرا آنها جزو غول های فوتبال دنیا هستند. موضوعی 
که اهمیت زیادی دارد فرصت طلبی بازیکنان ایرانی 
در این بازی ها خواهد بود. اگر عزت اللهی و آزمون 
در روز خوبشان باشــند و بتوانند بازی خوبی را از 
خود ارایه دهند قطعا مــورد توجه تیم های بزرگ 
قرار می گیرند. این فرصت سکوی پرتابی است که 
اگر بچه های ما از آن استفاده کنند می توانند تأثیر 
مطلوبی روی ادامه فوتبالشان بگذارند اما موضوعی 
که واضح است عدم صعود تیم روستوف به مرحله 
بعد اســت؛ آنها باید با آیندهوون مبــارزه کنند و 
نتایج خوبــی را مقابل این تیــم بگیرند تا به لیگ 
اروپا صعود و شانسشان را در آن جا امتحان کنند. 
البته همین حضور هم فوق العاده است و امیدوارم 
که در این بازی ها موفق باشــند اما اگر بحثی کلی 
درباره لیگ قهرمانان امســال داشته باشیم، باید 
به گروه بارســلونا،رئال مادرید و بایرن مونیخ اشاره 
کنیم زیرا قهرمان نیز یکی از این 3 تیم خواهد بود 
و تیم های دیگر به دنبال آنها خواهند دوید. ضمن 
این که بازی عزت اللهی و آزمون در آلیانس آرنا ویژه 
خواهد بود. کارلو آنچلوتی مربی بزرگی است. کسی 
اســت که قطعا بازی آزمون و عزت اللهی را خواهد 
دید. آنجلوتی یکی از بهترین مربیان دنیا محسوب 
می شود و بهترین اتفاق برای یک بازیکن این است 
که زیر نظر او بازی کند. البته در این جام جای خالی 
بعضی تیم ها را نیز حس می کنیم. چلسی،منچستر 
یونایتد و میلان جزو تیم هایی هستند که نبودشان 
قطعا در این جام حس خواهد شد. البته منچستر 
در فصل آینده با قدرت خواهد آمد و شــاید در حد 
یک مدعی قهرمانی باشــد البته این جام همواره 

جذابیت های خاص خودش را دارد و دیدنی است. 

ورزش جهان

رونالدو همچنان مصدوم اســت| فرناندو 
سانتوس، سرمربی پرتغال نام کریستیانو رونالدو را 
در بین نفرات جدید تیمش برای مسابقات مقدماتی 
جام جهانی 2018 قرار نداد. رونالدو که برنده جایزه 
مرد  سال اروپا شــد، هنوز شرایط آرمانی خود را به 
دست نیاورده است و نمی تواند تیم ملی کشورش را 
برای دیدار دوستانه برابر جبل الطارق و همچنین 
دیدار برابر سوییس در مرحله مقدماتی جام جهانی 
2018 همراهی کند. او البته در مصاحبه ای اعلام 
کرده به زودی برمی گردد و بــرای رئال و تیم ملی 

بازی می کند.
پیگرینی به لیگ چین رفت| مانوئل پیگرینی، 
سرمربی سابق منچسترسیتی هدایت تیم هبی در 
سوپر لیگ چین را برعهده گرفت. این مربی 62ساله 
بعد از پایان فصل 16-2015 سمتی نداشت و جای 
خود را به پــپ گواردیــولا داد. درنهایت این مربی 
شیلیایی هدایت تیم هبی در فوتبال چین را برعهده 
گرفت. در تیم او بازیکنان بزرگی همچون اسکوئل 
لاوتزی، ژروینیو، استفان امبیا، گائل کاکوتا و ارسن 
گولوم بازی می کنند. پیش از این گفته می شد که 
روبرتو مانچینی گزینه اول این باشگاه برای مربیگری 
است. هبی بعد از 23 بازی در رده پنجم جدول لیگ 
چین قرار دارد و با پانزده امتیاز با گوانگجو فاصله دارد 

که هدایت آن را اسکولاری برعهده دارد.
پرچــم  فلســطین این بار در دســت 
فرانسوی ها| هواداران سن اتین با در دست داشتن 
پرچم فلســطین انزجار خود را از رژیم اشــغالگر 
قدس نشــان دادند. به نظر می رســد که انزجار از 
صهیونیست ها به فوتبال هم کشیده شده است و 
جنایات رژیم اشغالگر قدس علیه فلسطینی های 
مظلوم، داد جهانیان را در آورده است. در دیدار سن 
اتین برابر پیتار گروزالم نماینده رژیم اشغالگر قدس 
که در لیگ اروپا انجام شد، هواداران تیم فرانسوی 
با در دست داشــتن پرچم فلسطین انزجار خود را 
از صهیونیست ها نشــان دادند. چند روز پیش هم 
هواداران سلتیک چنین برخوردی با نماینده رژیم 

اشغالگر قدس داشتند.
دستگیری دبیرکل کمیته المپیک کنیا| 
خبرگزاری فرانسه در گزارشی از دستگیری دبیرکل 
کمیته المپیک کنیا توسط نیروهای محلی پلیس 
در عصر روز جمعه خبر داد. براســاس این گزارش 
دبیرکل المپیک کنیا به دلیل به چالش کشیدن 
دولت کنیا در بحث رسوایی های پیش آمده توسط 
تیم های ورزشی این کشــور در ریو دستگیر شده 
اســت. منابع محلی اعلام کرده اند ماموران پلیس 
به فرودگاه نایروبی اعزام شــدند تا زمان برگشت 

دبیرکل کنیا از سفر وی را بازداشت کنند.

حسین جمشیدی-شــهروند| جدا از تمام 
اتفاقات تلخ و شــیرینی که برای کشــتی ایران در 
المپیک 2016 رخ داد، این مسابقات برای ایرانی ها 
یک چهره ویــژه و جدید در خود جــای داده بود. 
دکتر بابک شــادگان که ریاســت کمیته پزشکی 
اتحادیه جهانی کشــتی را برعهــده دارد، در اکثر 
رقابت هایی که یک طرف آن کشــتی گیران ایرانی 
حضور داشــتند، به عنوان پزشــک حضور داشت 
و نقش ویژه او در رقابت فینــال وزن 74 کیلوگرم 
کشتی آزاد بین حسن یزدانی و حریف روس کاملا 
به چشم آمد. از ســویی تاکید هادی عامل روی نام 
پزشک ایرانی باعث شد تا نام او بر سر زبان ها بیفتد 
و همین بهانه ای شد تا با وی که مقیم کانادا است، 
از طریق ایمیل و پس از تلاش های فراوان همکلام 
شویم. در ادامه گفت وگوی »شهروند« با دکتر بابک 
شادگان را درباره اتفاقات رخ داده در المپیک 2016 

می خوانید:  
  هادی عامــل بارها در گزارش های کشــتی 
المپیک نام شما را برد، به همین دلیل اسم شما 

سرزبان ها افتاده و دچار شهرت زیادی شدید؟ 
هادی عامل به من لطــف دارد و من هم از طریق 
برخی از دوســتان متوجه این اتفاق شدم. البته من 
صرفا تلاش کردم وظیفه خودم را درست انجام دهم 
و اگر مورد توجه هموطنانم قرار گرفته ام این باعث 

افتخار و خوشحالی من است.
  شاید یکی از دردســرهای شما در این دوره 
درباره کشــتی گیر روس بود که حریف حسن 

یزدانی در فینال شد؟ 
گادیف کشــتی گیر وزن 74 کیلوگرم روســیه 
در اواخر مســابقه نیمه نهایی با حریف آذربایجانی 
خود دچار پارگی شدید پوست در ناحیه زیر ابروی 

سمت چپ شد که به سختی توانستیم آن را کنترل 
کنیم. با توجه به شدت و محل  پارگی، درمان زخم 
و پیشگیری از خونریزی های بعدی نیازمند ترمیم و 
بخیه کردن زخم و سپس پوشش مناسب آن بود. به 
همین جهت در فاصله استراحت بعد از رقابت های 
نیمه نهایی من به سرپرست و سرمربی تیم کشتی 
آزاد روسیه مراجعه و درخواست کردم اجازه بدهند 
تا با انتقال گادیف به کلینیک محل مسابقات نسبت 
به درمان کامل زخم اقدام شود. آقایان ذکر کردند که 
درمان توسط پزشک تیم روسیه درحال انجام هست 
و اطمینان دادند که درمان بــه بهترین نحو انجام 
خواهد شد. به جهت اطمینان، ساعاتی بعد مجددا به 
محل استقرار تیم روسیه مراجعه کردم و از وضع این 
کشتی پرس وجو کردم که تدیف، سرمربی روسیه 

ذکر کرد زخم به خوبی ترمیم و بانداژ شده است. 
  اما دیدیم که این زخم باعث شــد تا کشتی 
فینال زمان زیادی به طول بینجامد و حتی شما 
مجبور شدید به رئیس تشک بگویید کشتی گیر 

روس قادر به ادامه کار نیست.
با شروع رقابت فینال کشــتی روس با یزدانی در 
لحظات اول و در اولیــن برخورد، خونریزی از محل 
زخم مجددا شروع شــد و با وجود استفاده از مواد و 
داروهای کنترل کننــده خونریزی و اســتفاده از 
متدهای متفاوت بانداژ، خونریزی با شــدت بیشتر 
و به کرات تکرار شــد. در زمان دوم و در شــرایطی 
که کمتر از 2 دقیقه از زمــان رقابت باقی مانده بود 
و مسابقه مجددا متوقف شــده بود، به داور و سپس 
به رئیس تشــک مراجعه کردم و توضیح دادم که 
خونریزی ادامه خواهد داشت و به نظر من بهتر است 
به جهت حفظ ســلامت کشتی گیر مصدوم رقابت 

متوقف شود. 

  و پاسخ آنها چه بود؟
رئیس تشــک عنوان کرد که قادر به تمام کردن 
مسابقه نیست و صرفا من به عنوان پزشک رسمی 
مسابقات امکان اتخاذ چنین تصمیمی را دارم. البته 
چنین اختیــاری به صراحت در مقررات پزشــکی 
اتحادیه جهانی کشــتی ذکر نشــده و از سویی در 
آیین نامــه داوری هم محدودیتــی در تعداد توقف 
رقابت به جهت کنترل خونریزی ذکر نشــده است. 
البته از نظر مــن قوانین در این قســمت نیازمند 
بازنگری است. در چنین شرایطی به رئیس تشک و 
سپس به گادیف و تدیف اعلام کردم که برای بار آخر 
اقدام به کنترل خونریزی با به کار بردن کامل ترین 
روش ممکن خواهم کرد و اگر یک بار دیگر به دلیل 
خونریزی از این زخم داور دســتور به توقف مسابقه 
دهد، من رأی به اتمام مسابقه که به معنای شکست 

کشتی گیر مصدوم بود، خواهم داد.
  اگر آن اتفاق رخ می داد، شــاید شــما را به 

جانب داری از ایران متهم می کردند؟
بله همین طور است. البته من معتقد بودم که این 
تصمیم درست و حرفه ای بود اما رخ دادن این اتفاق 
می توانست به اختلاف نظرات گســترده و عواقب 
شخصی برای من منجر شود. با انجام بهترین متد 
کنترل خونریزی و بانداژ کامل خوشبختانه خونریزی 
کنترل شد و البته با توجه به هشدار جدی داده شده 
به نظر رسید که گادیف هم دیگر تمایلی برای توقف 
رقابت نداشت. چنین شد که رقابت ادامه پیدا کرد و 
با برتری یزدانی رقابت بدون حرف و حدیث به پایان 

رسید که من از این اتفاق بسیار خوشحالم.
  شاید برای خیلی ها سوال بود که چطور شما در 
اکثر مسابقات حتی در کشتی نمایندگان ایران 

حضور داشتید؟

من 2 همکار دیگر هم از پزشکان اتحادیه جهانی 
کشــتی به همراه داشتم ولی مســئولیت اصلی به 
عهده من بود و سعی می کردم در تمام صحنه های 
حساس و پر ریسک شخصا حضور داشته باشم.  از 
طرفی حضور پزشک مســلط به زبان حداقل یکی 
از کشــتی گیران یک رقابت می تواند به روند سریع 
درمان کمک کند. به همه این موارد علاقه شخصی 
من را هم در مراقبت از کشتی گیران کشورمان اضافه 

کنید.
  پس از حضورتان در المپیک به عنوان نماینده 
ایران، تقدیری از سوی مسئولان ورزش کشور 

از شما به عمل آمد؟
احتیاجی به تقدیر نبود. من هر آنچه انجام داده ام، 
انجام وظیفه بوده اســت. در عین حال مسئولان، 
مربیان و از همــه مهم تر کشــتی گیران تیم های 
ملی همیشه به من لطف داشــته اند که این باعث 

خوشبختی من است.
  شــما که عضوی از اتحادیه جهانی کشتی 
محســوب می شــوید، فکر می کنید واقعا 
دست های پشــت پرده و مافیای کشتی که 

همیشه درباره آن بحث می شود، وجود دارند؟
در حدی که در حیطه دریافت و مشاهدات من 
بوده شخصا شاهد تبانی و یا اعمال نظر واضحی 
در جریان این دوره از رقابت هــا نبوده ام.  هدف 
مســئولان جدید اتحادیه جهانی کشــتی ارتقا 
ســطح کیفی و تکنیکی کشــتی و شفاف سازی 
بیشتر در همه امور اســت. چنین تغییراتی البته 
نیاز به زمان و فعالیت بیش از پیش دارد.  در عین 
حال مرز بین اشتباه سهوی و عمدی به راحتی و 

همیشه قابل تشخیص نیست.
  ارزیابی تان از عملکرد کشتی گیران ایرانی در 

المپیک 2016 چطور بود؟
رقابت های ریو، چهارمین المپیکی بود که من 
به عنوان پزشک رسمی مســابقات المپیک ناظر 
رقابت های کشتی و شاهد فعالیت کشتی گیران 
کشورمان بودم. در کل آنچه به چشم من می آید 
پیشرفت موثر و تدریجی سطح کشتی کشورمان 
پس از المپیک پکن است. دلیلش هم بدون شک 
اســتفاده از افراد موثر و خبره در سطوح مختلف 
فدراسیون کشــتی و مربیان خوب تیم های آزاد 
و فرنگی در کنار برنامه ریزی درســت و منطقی 
بوده اســت. نباید فراموش کرد کــه رقابت های 
المپیک از بالاترین ســطح و تلاش برای کسب 
بهترین نتایج برخوردار اســت. من نقش رسول 
خادم را به عنوان رئیس فدراســیون کشــتی در 
ارتقای ســطح و منزلت کشتی کشور بسیار مهم 
می دانم و  اعتقاد دارم تداوم حضور او می تواند به 

پیشرفت کشتی ایران کمک کند.
   در پایان از شــرایط برگزاری المپیک 2016 و 

میزبانی برزیل هم برایمان بگویید؟
با در نظر گرفتن محدودیت های مالی، مشکلات 
بهداشــتی و مناقشــات سیاســی اخیر در کشور 
برزیل، المپیک در ســطح قابل قبولی برگزار شد. 
کاستی هایی وجود داشــت که در اجرای مسابقات 

تأثیر چشمگیری نداشتند.

شــهروند| پرتابگر دیسک کشــورمان که در 
المپیک 2012 یک افتخار تاریخی برای ایران رقم 
زد، بعد از ناکامی در المپیــک 2016 هنوز به ایران 
بازنگشته و این مسأله نگرانی هایی را به وجود آورده 

است. 
فدراسیون هم بهانه ای ندارد

بعد از ناکامی غیرمنتظره احسان حدادی در المپیک 
2016، انتقــادات زیادی به این ورزشــکار وارد شــد. 
همان طور که خودش قبول کرد، همه امکانات برایش 
فراهم شــده بود اما با این حال او نه تنها نتوانست مدال 
دوره قبلی خود را تکرار کند، بلکه به فینال هم نرسید تا 
یک ناکامی بزرگ برایش رقم بخورد. بعد از پایان المپیک 
ریو، حالا رئیس فدراسیون دوومیدانی نیز غیرمستقیم 
مقصر اصلی را خود حدادی می داند. کیهانی دراین باره 
می گوید:   »فدراســیون هم چیزی بــرای حدادی کم 

نگذاشت و همه برنامه ها را اجرایی کرد.« 
حدادی برنگشت!

در حالی که همه رســانه ها و کارشناسان در 

انتظار بازگشت احســان حدادی از ریودوژانیرو 
بودند تا او درباره ناکامی اش توضیح بدهد، هنوز 
خبری از ورود این ورزشــکار به ایران نیســت. 
مشخص نیست که به چه دلیلی در شرایطی که 
تمام کاروان های ورزشی ایران وارد تهران شده اند، 
هنوز یک ورزشکار به کشورش بازنگشته است. 
حتی اگر نیاز به سفر شــخصی دیگری هم بود، 
شاید راه بهتر این بود که احسان حدادی به تهران 
سفر کرده و بعد از آن با هزینه شخصی خودش به 

کشور دیگری برود. 
شائبه ها بیشتر شد

نزدیک به 2 سال است که شایعاتی درباره احسان 
حدادی به گوش می رسد و شــاید همین موضوع 
بخش زیادی از فکر او را در چند ماه اخیر مشــغول 

کرده بود. با این که قهرمان پرتاب دیســک 
بازی هــای آســیایی 2014 خــودش این 
موضوع را چند باری تکذیب کرده اما از گوشه 

و کنار خبر می رسد که این ورزشکار درگیر 
پرونده ای شــخصی در دادگاه 

اســت. با تلاش کیومرث 
 هاشمی، رئیس کمیته 
ملی المپیک شرایطی 
فراهم شد تا احسان 
آستانه  در  حدادی 
خودش  المپیک 
را درگیــر ایــن 
مســائل نکند و 
زمان رسیدگی به 

این پرونده به بعد از بازگشت از برزیل موکول شده 
بود. حالا با عدم بازگشت حدادی به کشور شائبه های 
زیادی مبنی بر این که این ملی پوش دیگر 
قصد بازگشــت به ایران را ندارد، مطرح 
شده است. با این حال رئیس فدراسیون 
دوومیدانــی دلیل عدم بازگشــت او را 
مسأله دیگری می داند: »حدادی صرفاً 
برای درمان آسیب دیدگی و احتمالاً عمل 
جراحی به آلمان سفر 
کرده است و شک 
نکنید بــه ایران 
او  برمی گردد. 
در آن جا توسط 
آلمانی  پزشک 
معاینه می شــود و 
اگر شرایط فراهم بود در همان 
جــا و اگر نه، در ایــران جراحی 

می شود.«

بعد از ناکامی در المپیک و با وجود شایعات فراوان

احسانحدادیبهایرانبرنگشت!

گفت وگوی »شهروند« با بابک شادگان، پزشک ایرانی حاضر در رقابت های کشتی المپیک

اولتیماتوممنباعثشدحریفروسکشتیراقطعنکند
 از  هادی عامل ممنونم که مرا به ایرانی ها شناساند               انتظاری از مسئولان ندارم، وظیفه ام را انجام دادم             نمی توانم بگویم در کشتی مافیا وجود دارد

شــهروند| تیمی که در 3 فصــل اخیر با 2 مربی توانســته 
قهرمانی بوندسلیگای آلمان را چند هفته زودتر از پایان رقابت ها 
به دست بیاورد، حالا با یک مربی جدید پای به میدان گذاشته و 

به نظر می رسد سرنوشتی شبیه 3 فصل گذشته خواهد داشت.
اقتدار از خط استارت

فصل جدید بوندس لیگای آلمان جمعه شب با برگزاری دیدار 
بایرن مونیخ و وردربرمن در ورزشگاه آلیانس آره نا آغاز شد؛ جایی 
که باواریایی ها در اندیشه ثبت نخستین پیروزی خود در دوران 
مربیگری کارلو آنچلوتــی بودند. بایرنی ها کــه از چند بازیکن 
جدید مثل هوملس در ترکیب خود استفاده می کردند، توانستند 
با گل های ژابی آلونسو، رابرت لواندوفسکی)3 گل(، فیلیپ لام و 
فرانک ریبری 6 بر صفر حریف با سابقه خود را از پیش رو بردارند 
و برای حریفان خط و نشان بکشند. شاید بازگشت فرانک ریبری 
به روزهای اوج در شــرایطی که آرین روبن هنوز به شرایط بازی 

نرسیده، خبر خوبی برای تیم اول فوتبال آلمان باشد.

قهرمانی زودهنگام؟
بایــرن مونیخ که با قهرمانی زودهنگام خــود در 3 فصل اخیر 
باعث شــده تا حدود زیادی از جذابیت های بوندس لیگا کاسته 
شود، به نظر می رسد این فصل نیز می تواند برای چهارمین سال 
متوالی به این عنوان دســت پیدا کند. با توجه به بازیکنان سطح 
بالایی کــه در ترکیب بایرن بــه میدان می رونــد، بعید به نظر 
می رســد تیم های دیگر نظیر دورتموند و بایر لورکوزن بتوانند 
از پس آنها بــر بیایند و احتمالا شــاهد یک قصــه تکراری در 

بوندس لیگای آلمان خواهیم بود. 
رکورد جدید لوا و کارلو

کارلو آنچلوتی که نخستین تجربه رســمی خود را روی نیمکت 
بایرن مونیخ در بازی با وردربرمن پشت سر گذاشت، توانست صاحب 
یک رکورد منحصربه فرد شــود. حالا این مربــی ایتالیایی به تنها 
مربی ای تبدیل شده که توانســته در 5 لیگ معتبر اروپایی تجربه 
سرمربیگری داشته باشــد. آنچلوتی قبلا در سری آ روی نیمکت 

میلان نشسته، در انگلیس با چلسی وارد مسابقات شده، در فرانسه با 
پاری سن ژرمن تجربه ای را سپری کرده و در اسپانیا نیز با رئال مادرید 
سابقه قهرمانی دارد. حالا او بعد از حضور در بایرن مونیخ رکوردی را 
از خود به جای گذاشته که شاید کمتر مربی ای بتواند در طول دوران 
حرفه ای خود به آن دست پیدا کند. همچنین رابرت لواندوفسکی با 
هت تریک در مسابقه جمعه شب به رکورد 50 گل بوندس لیگایی 
در 64 بازی رسید که بدین ترتیب تبدیل به نخستین بازیکنی شد 

که با کمترین بازی ممکن به رکورد 50 گل با بایرن مونیخ می رسد.

شروع طوفانی برای یک قهرمانی زودهنگام

کارلو با بایرن رکورددار شد
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کیوسک

تشکرازکاسیاس

روزنامه اســپانیایی »مارکا« با انتشار تصویری از 
صحنه کلیدی فینال جام جهانی 2010 و مهار ضربه 
روبن هلندی توسط کاسیاس در حالت تک به تک به 
پایان دوران ایکر در رده ملی اشاره کرد و از افتخاراتی 
مانند قهرمانی جهان و اروپا با ســرخ ها و همچنین 
121 پیروزی او در 167 بازی ملی اش نوشته است. 

این روزنامه تیتر زده است: »تشکر«.

دوخریدموثراینتر

تیتر دیروز روزنامه ایتالیایی گاتزتادلواســپورت 
به دو خرید موثر اینتر اختصاص داشــت. ژائو ماریو 
و گابریل باربوسا به قصد متحول کردن اینتر راهی 
این تیم می شوند. ابراز علاقه یوونتوس به متوئیدی 
از پاری ســن ژرمن دیگر مطلب روی جلد روزنامه 
صورتی ایتالیا نام دارد. گاتزتا در بخش دیگری از جلد 
به مرحله گروهی لیگ اروپا و قرعه ساسولو و رم اشاره 

کرده و راه دو تیم را سخت می داند.

شایعه روز

بازگشتشهباززادهبهاستقلال
انگار قرار نیســت 
ی  لیســت ها تبا فو
ایرانــی در فوتبــال 
ترکیه روزهای خوبی 
را تجربه کنند. بعد از 
حضور نافرجام رامین 
مهدی  و  رضائیــان 

طارمی در ریزه اســپور حالا انگار نوبت ســجاد 
شهباززاده است که فیلش یاد هندوستان کند؛ 
البته هنوز هیچ نقل  قول رســمی از شهباززاده 
درباره بازگشت به استقلال مطرح نشده، اما دیروز 
این خبر دهان به دهان میان اهالی رسانه چرخید 
که ســجاد از حضورش در آلانیا راضی نیســت 
و می خواهد به اســتقلال برگردد. شــهباززاده 
در حالی  که یک ســال دیگر با استقلال قرارداد 
داشت، به سختی توانست مسئولان این باشگاه 
را راضی به فسخ کند. خصوصا این که منصوریان 
هم می گفت که روی او حساب کرده اما درنهایت 
اصرارهای این بازیکن باشگاه استقلال را مجاب 
به صدور رضایتنامه اش کرد. اســتقلال با وجود 
داشــتن بازیکنانی مثل کاوه رضایی و بختیار 
رحمانی در 4 هفتــه ابتدایی لیگ از نظر گلزنی 
عملکرد بسیار ضعیفی داشته و شاید اگر بحث 
بازگشت سجاد قطعی شود، استقلالی ها هم از آن 
استقبال کنند. باید دید شهباززاده هم می تواند 
مثل رضائیــان و طارمی برگردد یــا در ترکیه 

ماندگار می شود.

لایک روز

انصرافجهانبخش
ازبازیباصهیونیستها

علیرضا جهانبخش 
همراه بــا آلکمار به 
لیــگ قهرمانان اروپا 
رســیده و فرصــت 
بســیار خوبی دارد تا 
با درخشــش در این 
مشتریان  مسابقات 

مطرحی برای خود پیدا کند. وقتی قرعه کشی 
انجام شد و آلکمار با نماینده رژیم صهیونیستی 
همگروه شد دردسری بزرگ پیش روی مهاجم 
ایرانی قــرار گرفت. طی ســال های اخیر هیچ 
ورزشــکاری از ایران مقابــل نماینده های رژیم 
اشــغالگر قدس قرار نگرفته چــون جمهوری 
اسلامی ایران این رژیم را به رسمیت نمی شناسد. 
بر همین اساس، جهانبخش هم بلافاصله بعد از 
آگاهی از همگروهی تیمش با مکابی، با مسئولان 
باشگاه آلکمار وارد مذاکره شد تا در دو بازی رفت 
و برگشت مقابل این تیم به میدان نرود. آلکمار 
هم با این درخواست مهاجم ایرانی موافقت کرده 
تــا او مقابل مکابی به میدان نــرود. پیش از این 
اشکان دژاگه هم زمانی که در وولفسبورگ بازی 
می کرد و هنوز به ایران نیامده بود، مقابل نماینده 

صهیونیست ها بازی نکرد.


